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Ārkārtas  SĒDES PROTOKOLS 
Rēzeknē 

 
2023.gada 20.jūlijā                                                                                                           Nr. 16 
 
Sēde sasaukta plkst. 09:40 
Sēde atklāta plkst. 09:40 
 
Sēdi vada Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs 
Sēdi protokolē arhivārs Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Vilis Deksnis, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts 
Guntis Rasims, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts 
Georgijs Jevsikovs, 

 deputāti: Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Vasīlijs 
Arbidāns, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Rita Tērauda, Deputāts Inta Brence, 
Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Guna Zenčenko, Deputāts Guntra Kuzmina –Jukna. 

 
Nepiedalās: 

 Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika Teirumnieka – atvaļinājumā. 
 
Uzaicinātie: 

 Viļānu apvienības pārvaldes vadītājs Ivars Ikaunieks (1.§) 
 
Darba kārtībā: 
1. Par dalību LEADER projektu konkursā un līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai "HK 

Viļāni" projektam "Hokejs vieno!". 
 

1.§ 
Par dalību LEADER projektu konkursā un līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai "HK 

Viļāni" projektam "Hokejs vieno!" 
Ziņo Ivars Ikaunieks: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Viļānu apvienības 

pārvalde” 2023.gada 14.jūlija atzinumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma 
projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par dalību LEADER projektu 
konkursā un līdzfinansējuma piešķiršanu biedrībai "HK Viļāni" 
projektam "Hokejs vieno!". 

Izsaka viedokli Aivars 
Buharins: 

 Formas tērpiem, jā? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

 Gan formas tērpiem, gan ekipējumam. 
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Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

 Cik tur būs apmēram komplektu? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

 Neesmu iedziļinājies, bet, katrā ziņā šī nepieciešamība pēc formām 
viņiem ir visu laiku. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

 Mēs par to esam runājuši, pat sponsorus esam meklējuši. Bet, galvenais 
ka ar šo projektu viņi būs gandarīti un viņiem būs pietiekoši tas, kas ir 
vajadzīgs. 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

 Šajā gadījumā šī projekta iespējas ir ierobežotas. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

 Tur ir jauniešu komanda? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

 Nē, tur ir dažādu vecumu dalībnieki. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

 Viņi trenējas Rēzeknē? 

Izsaka viedokli Ivars 
Ikaunieks: 

 Jā. Arī novads viņus atbalsta. Viņiem sedz visus ar halles saistītos 
izdevumus. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

 (papildina I.Ikaunieka viedokli) 

Par lēmumu balso: "par"  - 
7 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, 
Guntis Rasims, Staņislavs Šķesters, Monvīds Švarcs, Vilis 
Deksnis) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par dalību 
LEADER projektu konkursā un līdzfinansējuma piešķiršanu 
biedrībai "HK Viļāni" projektam "Hokejs vieno!"" 

 
 
Sēde slēgta plkst. 09:47 
 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:                                                                             Monvīds Švarcs 
 
 
 
 
 
Protokoliste:                                           Žanna Savčenko 
 
 


